



**ECOSYSTEM ENGAGEMENTS—ENGAGEMENTS DANS L'ÉCOSYSTÈME**

**INNOVATION FOR MINING: MOBILIZING GLOBAL COLLABORATION**

[Join us during PDAC to discuss a shared innovation strategy for mining's future](#)

**JUNE 14, 2022 (TUESDAY MORNING OF PDAC) – 7:30 AM – 1:00 PM EDT**

DELTA HOTEL AT 75 LOWER SIMCOE STREET, TORONTO

CEMI and the Mining Innovation Commercialization Accelerator (MICA) Network will bring together leaders of three important constituencies in mining today:

- the Research and Innovation communities in the mining sector from Canada and Australia,
- Industry executives defining corporate strategy for the operations of tomorrow, and
- Leaders in the investment space finding new ways to finance the transformation of the industries critical to Climate Change.

**IN PERSON EVENT**



[MORE INFORMATION | REGISTER](#)

**INNOVATION MINIÈRE : MOBILISER LES COLLABORATIONS MONDIALES**

[Joignez-vous à nous lors du congrès de l'Association canadienne des prospecteurs et entrepreneurs \(ACPE\) pour discuter d'une stratégie d'innovation commune pour le secteur minier.](#)

Le mardi 14 juin 2022, de 7 h 30 à 13 h (heure de l'Est)

Hôtel Delta, 75 Lower Simcoe Street, Toronto

Le CEIM et le Réseau de l'Accélérateur de commercialisation d'innovation minière (ACIM) réuniront des dirigeants de trois groupes clés de l'industrie minière :

- Des intervenants en recherche et en innovation du secteur minier au Canada et en Australie;
- Des membres de la haute direction qui fixent les orientations des entreprises minières en vue de demain;
- De grands investisseurs qui trouvent des solutions audacieuses pour financer la transformation des industries et faire obstacle aux changements climatiques.

**ACTIVITÉ EN PERSONNE**

[PLUS DE RENSEIGNEMENTS | INSCRIPTION](#)



**AUGUST 31 – SEPTEMBER 1, 2022  
HILTON TORONTO—TORONTO ONTARIO**



**PROUD TO BE AN ASSOCIATE PARTNER**

Join speaker **Charles Nyabeze**, VP Business Development and Commercialization, CEMI & MICA at the [Digitalization in Mining North America Conference](#). This is the first summit to cover the three key areas shaping the Mining industry's future regionally and globally—Robotics & Automation, Electrification, and Machine Learning.

Venez rejoindre **Charles Nyabeze**, VP de développement et commercialisation, CEMI et ACIM à la conférence [Digitalization in Mining North America](#). Ceci est le premier sommet à couvrir les trois domaines clés qui vont façonner l'avenir de l'industrie minière à l'échelle régionale et mondiale : la robotique et l'automatisation, l'électrification et l'apprentissage automatique.

[Learn more](#) | [En savoir plus](#) (anglais)

**CEMI & MICA-ACIM**

**NOMS—PDAC 2022**

June/June 13-15, 2022, Toronto, Ontario

**NORTHERN ONTARIO  
MINING SHOWCASE**

**SALON MINIER  
DU NORD DE L'ONTARIO**

We are proud to be returning as part of the FedNor funded Northern Ontario Mining Showcase (NOMS) at PDAC.

Nous sommes fiers d'être de retour à PDAC dans le cadre du Salon Minier du Nord de l'Ontario

**SEE US AT  
BOOTH 1036**



**Charles Nyabeze**  
VP Business Development & Commercialization, CEMI & MICA



**Sherry Greasley**  
VP Business Administration, CEMI & MICA



**Diane Lepage**  
Executive Assistant, CEMI Program Coordinator, MICA



**Lynessa Moodley**  
Business Development Manager, MICA



**Douglas Morrison**  
President & CEO, CEMI Network Director, MICA

## BREAKING THE CHAINS BY FREEING THE INNOVATION CATALYSTS - SASKATCHEWAN MINING INNOVATORS OPENING UP TO COLLABORATION THROUGH MICA



August 23, Saskatoon, Saskatchewan—Hosted by one of MICA's Main Partners Saskatchewan Polytechnic. This event will promote Saskatchewan regional innovation EcoSystem engagement within the region and with the other 5 key Regional Ecosystems that make up our Pan-Canadian Mining Innovation Vision & Mission. Innovation cycles typically run about 6 years, roughly a management teams life cycle in most companies and we're entering another major "Disruption" driven cycle. A group of well-known industry, education & government specialists will frame the event with:

- An introduction to **Innovation Thought & Practice**;
- A backgrounder from Statistics Canada on **How Saskatchewan Mining "Fits In"**;
- A professional industry/tunneling experts **Observations of Innovation Trends, During the last Decade**;
- Local research scientist(s) **Statement of the Opportunities**; and
- A valuable **National Perspective of the Lay of the Land in Public Research Capabilities & Programs**.

Learn about the importance of leveraging Mining Innovation through Investment Accelerators and how cross EcoSystem efforts can create a big win for Canada, the public and industry.

Contact Paul Labbe, Saskatchewan Polytechnic Regional Partnership Lead for MICA at [Labbe@saskpolytech.ca](mailto:Labbe@saskpolytech.ca) for more information.

## ABATTRE LES BARRIÈRES EN LIBÉRANT LES CATALYSEURS D'INNOVATION : LES INNOVATEURS DU SECTEUR MINIER EN SASKATCHEWAN ADOPTENT DES STRATÉGIES DE COLLABORATION GRÂCE À L'ACIM

Le 23 août 2022, Saskatoon (Saskatchewan) — Cet événement est présenté par Saskatchewan Polytechnic, l'un des partenaires principaux de l'ACIM. Il fera la promotion de l'engagement de l'écosystème d'innovation de la Saskatchewan au sein de la région et auprès des cinq autres écosystèmes régionaux clés qui donnent forme à notre vision et à notre mission pancanadiennes en matière d'innovation minière. Les cycles d'innovation durent généralement six ans, soit à peu près le cycle de vie d'une équipe de gestion dans la plupart des entreprises. Nous entrons dans un autre cycle majeur de perturbation. Des spécialistes réputés de l'industrie, du milieu universitaire et du gouvernement encadreront l'événement. Le programme est le suivant :

Une introduction à la pensée et aux pratiques propres à l'innovation;

Un aperçu de Statistique Canada sur la place de l'industrie minière en Saskatchewan;

Les observations de professionnels de l'industrie et de l'aménagement de tunnels au sujet des tendances d'innovation au cours de la dernière décennie;

Une analyse des possibilités par un ou plusieurs chercheurs scientifiques locaux;

Une perspective nationale éclairante sur la situation des capacités et des programmes de recherche publique.

Découvrez l'importance de tirer parti de l'innovation minière en misant sur des accélérateurs d'investissements, et voyez comment les efforts croisés au sein de l'écosystème pourraient mener à de grandes victoires pour le Canada, le public et l'industrie.

Pour plus de détails, communiquez avec Paul Labbe, responsable du partenariat régional de l'ACIM à Saskatchewan Polytechnic: [Labbe@saskpolytech.ca](mailto:Labbe@saskpolytech.ca)

## CEMI HOSTED WEBINARS

### Real-time data identify metals and atoms in water: Case Studies—2S- Water

**Presented by:** Anthea Sargeaunt, CEO and Founder 2S Water

**Hosted by:** CEMI

Thursday, June 9, 2022  
1:30 PM – 2:00 PM EDT

### Canadian Mining Supply & Services Sector Intellectual Property Workshop

**Hosted by:** CEMI

**In partnership with:** Natural Resources Canada

Tuesday, June 28, 2022  
1:30 PM – 3:00 PM EDT

## COLLISION

TORONTO • JUNE 20-23, 2022

Energare Centre, Toronto Ontario

Charles Nyabeze, VP Business Development & Commercialization at CEMI & MICA would like to connect with you at Collision 2022 — [cnyabeze@cemi.ca](mailto:cnyabeze@cemi.ca)

## ENERGY AND MINES

## TORONTO SUMMIT

NOVEMBER 1-2, 2022, DELTA TORONTO

Young Persons' Lecture Competition

**Submission Deadline**

June 21, 2022

**Competition Date**

June 30, 2022

Organized by the

Institute of **Materials, Minerals and Mining (IOM3) Student & Early Career Committee**, the **Young Person's Lecture Competition (YPLC)** is Designed to attract science and engineering researchers under 28 years of age.

GBR

CONNECT SERIES

GLOBAL BUSINESS REPORTS

Interview with Douglas Morrison,  
[CEMI - Mining in Ontario and Toronto's Global Reach](#)

MICA MEMBERS AT PDAC—MEMBRES DE L'ACIM À PDAC



2022  
 90<sup>th</sup> Anniversary

JUNE 13-15



FUNDING OPPORTUNITY—OFFRE DE FINANCEMENT

CANADA DIGITAL ADOPTION PROGRAM (CDAP)

In Budget 2021, the Government of Canada announced the \$4 billion Canada Digital Adoption Program (CDAP) to help get your business online, give your e-commerce presence a boost or help digitalize your business's operations. CDAP provides funding and support to businesses, as well as training and work opportunities for young Canadians.

[Find out which grant your business is eligible for.](#)

PROGRAMME CANADIEN D'ADOPTION DU NUMÉRIQUE

Dans le budget de 2021, le gouvernement du Canada a prévu 4 milliards de dollars pour le Programme canadien d'adoption du numérique (PCAN) dans le but d'aider les entreprises à prendre leur virage numérique, à accroître leur présence en ligne et à numériser leurs activités commerciales.

[Quel type de subvention convient le mieux à votre entreprise?](#)



Government of Canada

Gouvernement du Canada



The Mining Innovation Commercialization Accelerator (MICA) Network was created on July 9, 2021 through an investment of \$40 million from the Government of Canada's Strategic Innovation Fund. MICA is a \$112.4 million pan-Canadian initiative bringing together stakeholders from a wide range of fields to accelerate the development and commercialization of innovative technologies to make the mining sector more productive and sustainable.

Le Réseau de l'Accélérateur de commercialisation d'innovation minière (ACIM) a été fondé le 9 juillet 2021 à la suite d'un investissement de 40 millions de dollars du Fonds stratégique pour l'innovation du gouvernement du Canada. L'ACIM est une initiative pancanadienne de 112,4 millions de dollars regroupant des représentants d'un éventail de domaines. Les membres s'emploient à accélérer la mise au point et la commercialisation de technologies innovatrices afin d'accroître la productivité et la durabilité du secteur minier.

### Join the MICA Network

Learn about the benefits of becoming a member of the Network including being connected to a community of mining sector professionals and the potential to access leveraged funding.

[www.micanetwork.ca](http://www.micanetwork.ca)

### Devenez membre du Réseau

Les membres du Réseau ont droit à plusieurs avantages en se joignant à une communauté de professionnels de l'industrie minière, dont un accès à du financement de contrepartie.

[www.reseauacim.ca](http://www.reseauacim.ca)

**STAY INFORMED / RECEVEZ LES DERNIÈRES NOUVELLES**

[JOIN OUR MAILING LIST](#) / [ABONNEZ-VOUS À NOTRE LISTE DE DIFFUSION](#)

**STAY IN TOUCH / CONTACTEZ-NOUS**

105 rue Elm Street, Unit/unité A, Sudbury, Ontario P3C 1T3

[info@cemi.ca](mailto:info@cemi.ca) | 705-673-6568

[WWW.MICANETWORK.CA](http://WWW.MICANETWORK.CA) | [WWW.RESEAUACIM.CA](http://WWW.RESEAUACIM.CA)

MANAGED BY / PROJET DIRIGÉ PAR



AVEC UN FINANCEMENT DU / WITH FUNDING FROM



IN PARTNERSHIP WITH / EN PARTENARIAT AVEC

